

السادة / البورصة المصرية

قطاع الافصاح

تحية طيبة وبعد

Regarding the latest developments of our sister company, Prime Speed Medical:

1 -The company recently contracted with five local and Arab airlines to provide analysis services for travelers and workers. It also contracted with companies that provide visa services and insurance companies to complement the services provided to our clients.

2 -The company recently acquired a device from the American company Abbot with the ability to extract the PCR result for the Coronavirus in less than ten minutes compared to hours for other devices, with an accuracy that is at least five times higher than normal devices, which opens the door to many different applications.

3 -A drive thru branch will soon be opened at Cairo University in cooperation with the Kasr Al-Aini College of Medicine, Clinical Pathology Department - the Ministry of Higher Education represented by the Supreme Council of University Hospitals.

بخصوص آخر تطورات شركتنا الشقيقة برايم سبيد للخدمات الطبية والتي تمتلك فيها سبيد ميديكال ٣٠% من اسهمها نحيط سيادتكم علماً بالاتي :

١- قامت الشركة مؤخراً بالتعاقد مع خمس شركات طيران محلية وعربية لتقديم خدمة التحاليل للمسافرين والعاملين كما قامت بالتعاقد مع شركات مقدمي التأشيرات للسفر للخارج وشركات التأمين لتكامل عملها وخدماتها المقدمة.

٢- قامت الشركة مؤخراً بالحصول علي جهاز من شركة Abbot الأمريكية ذو القدرة علي استخلاص نتيجة ال pcr لفيروس الكورونا في أقل من عشر دقائق مقارنة بساعات بالنسبة للأجهزة الأخرى وبدقة تفوق الأجهزة العادية بخمس مرات علي الأقل مما يفتح الباب أمام تطبيقات كثيرة متنوعة.

٣- سيتم قريباً افتتاح فرع الدرايف ثرو في جامعة القاهرة بالتعاون مع كلية طب القصر العيني قسم الباثولوجيا الإكلينيكية - وزارة التعليم العالي ممثلة في المجلس الأعلى للمستشفيات الجامعية.

مما ينعكس على زيادة ارباح الشركة

تحريراً في : ١٧-١١-٢٠٢٠

طادل
مدير علاقات المستثمرين
عادل خليل



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام